
  

 

 

 

Norrtälje den 20 oktober 2023 

 

Interpellation ställd till Robert Beronius (L), ordförande Barn- och 
Skolnämnden 

Blir det någon resursskola?  
Det är med stor oro vi ser på den nedåtgående trend som 
skolresultaten har i vår kommun. Allt färre elever når behörighet till 
gymnasiet. En utbildning av hög kvalitet ska vara en rättighet för alla 
ungdomar, oavsett socioekonomisk bakgrund eller geografisk placering.  
 
Alltför många unga i vår kommun riskerar att bli utan 
gymnasiekompetens, vilket leder till svårigheter att etablera sig på 
arbetsmarknaden och i förlängningen till den ökade brottsligheten vi 
ser i övriga Sverige. Denna utveckling är ohållbar och förstärker 
klyftorna i samhället, tar död inte bara på de ungas drömmar, utan även 
hela kommunens framtid. Det här angår oss alla.  
 
Resursskolor är ett självklart steg i det här arbetet och det är tydligt att 
det saknats en sådan länge utan att högerstyret har agerat. Med 
resursskola säkerställer vi en mer rättvis skolgång, med extra stöd och 
anpassade utbildningsplaner som kan hjälpa eleverna att nå sin fulla 
potential.  
 
Även om det inte märkts att det varit en prioriterad fråga för 
högerstyret, så hoppas vi ändå att den här interpellationen ger 
inspiration till att ta tag i saken och få en resursskola på plats. Det får 
räcka med ord, Norrtäljes unga förtjänar handling.  
 



 
 

 

 

2 (2) 

Socialdemokraterna undrar därför: 
 

- Avser styret få en resursskola på plats, och i så fall när? 
- Vad gör styret i övrigt för att komma till rätta med den orättvisa 

utbildningssituationen i kommunen?  
 

 
För Socialdemokraterna, 
 
Margareta Lundgren, 2:e vice ordförande Barn- och Skolnämnden (S) 
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